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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v obci Kvakovce,  

ktoré sa konalo dňa 6.12.2023 o 08:30 hod.  
v zasadačke obecného úradu na Domašskej ulici č. 97/1 v Kvakovciach .   

Predsedajúci:  
Mgr. Radovan KAPRAĽ 
 
Prítomní poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny:  
Bc. Andrea TUTKOVÁ  

Ing. René PAVLÍK  

Rastislav KOŠALKO  

Jana URBANČOKOVÁ  

Ing. Katarína KARPJAKOVÁ 

 

Ďalej prítomní podľa prezenčnej listiny:  

Mgr. Martina PERHÁČOVÁ – pracovníčka OcÚ  

Ing. Ján TIRPÁK – hlavný kontrolór obce  

 
Ospravedlnený:  
nikto 

 
R O K O V A N I E 
 
1. Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Mgr. Radovan KAPRAĽ.  

 

Za zapisovateľa bola starostom určená:  

Mgr. Martina PERHÁČOVÁ – pracovníčka OcÚ 

 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice boli starostom obce určení títo poslanci:  

Jana URBANČOKOVÁ a Ing. Katarína KARPJAKOVÁ  

 

Predsedajúci uviedol, že návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol stanovený v pozvánke.  

 

Program:  

3. Návrh rozpočtu Obce Kvakovce na roky 2024, 2025 a 2026 

4. Zapojenie sa Obce Kvakovce do projektov MAS 

5. Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja Obce Kvakovce na roky 2024 - 2030 

6. Rôzne  

7. Diskusia 

8. Záver 
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9. Záver 
 
Starosta sa opýtal, či chce niekto niečo doplniť do programu. Poslankyňa Jana Urbančoková navrhla, že aby sa 
zaradil do programu samostatný bod – Zberný dvor v Obci Kvakovce. Starosta Obce súhlasil, iné návrhy neboli, 
preto starosta obce prečítal Návrh programu doplnený o bod Zberný dvor v Obci Kvakovce.  
 
Program:  

3. Návrh rozpočtu Obce Kvakovce na roky 2024, 2025 a 2026 

4. Zapojenie sa Obce Kvakovce do projektov MAS 

5. Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja Obce Kvakovce na roky 2024 – 2030 

6. Zberný dvor v Obci Kvakovce 

7. Rôzne  

8. Diskusia 

9. Záver 

 
Hlasovanie č. 1.:  
ZA:  Tutková, Košalko, Pavlík, Urbančoková, Karpjaková  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Program bol schválený.  

 

Bod č. 3.: Návrh rozpočtu Obce Kvakovce na roky 2024, 2025 a 2026 

Starosta obce informoval poslancov, že Návrh rozpočtu pripravila spoločnosť Úradovňa plus s.r.o.. Požiadal 

hlavného kontrolóra o stanovisko k rozpočtu obce.  

 

Ing. Ján Tirpák – vyjadril presvedčenie, že rozpočtu je potrebné venovať dosť pozornosti, lebo je to síce 

predpoklad, ale bolo by dobré, aby to bolo čo najpresnejšie. Svoje názory zhrnul do sumárneho stanoviska 

k Návrhu rozpočtu Obce Kvakovce a toto stanovisko všetci poslanci obdržali.  

 

Keďže medzi poslancami bol všeobecný súhlas s návrhom rozpočtu, starosta obce prečítal Návrh na uznesenie 

v tomto znení:  

 

Obecné zastupiteľstvo v obci Kvakovce:  
 
a) berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce Kvakovce Ing. Jána Tirpáka k Návrhu rozpočtu obce 

Kvakovce na rok 2024 - 2026, ktorého návrh bol vyvesený v zákonom stanovenom čase pred rokovaním 
obecného zastupiteľstva na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce.  
 

b) schvaľuje Návrh rozpočtu obce Kvakovce na rok 2024 v predloženom znení, ktorý spracovala Ing. Janka 
MARIŇÁKOVÁ zo spoločnosti Úradovňa plus s.r.o., ktorá vykonáva účtovné služby pre obec Kvakovce. 
Zároveň berie na vedomie rozpočet na roky 2025 a 2026. Kompletný návrh rozpočtu tvorí prílohu tohto 
uznesenia vrátane vyjadrenia hlavného kontrolóra obce. 
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Hlasovanie č. 2.:  
ZA:  Tutková, Košalko, Pavlík, Urbančoková, Karpjaková  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Rozpočet Obce Kvakovce na rok 2024 bol schválený.  

 

Bod č. 4.: Zapojenie sa Obce Kvakovce do projektov MAS 

 

Starosta obce informoval poslancov, že sa pripravujú výzvy v rámci Miestnej akčnej skupiny. Nie je tam žiadne 

spolufinancovanie, ak nie je rozpočet nad limit výzvy, preto je vhodné sa do toho zapojiť. Bolo by dobré 

dokončiť parkovisko pri dome smútku, doplniť autobusové zastávky. Výber projektov však bude závisieť od 

jednotlivej výzvy. Poslanci súhlasili s tým, aby sa obec zapojila do výziev, preto starosta obce prečítal Návrh na 

uznesenie v tomto znení:  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje podanie žiadostí o nenávratné finančné príspevky a zapojenie sa Obce 

Kvakovce do výziev v rámci MAS pod hradom Čičva vrátanie potrebného spolufinancovania. Vhodné projektové 

zámery po zvážení určí starosta obce podľa jednotlivých výziev tak, aby zohľadnil možnosti Obce Kvakovce a 

maximalizoval úspech obce pri získavaní finančných prostriedkov v rámci jednotlivých výziev.  

 

Hlasovanie č. 3.:  
ZA:  Tutková, Košalko, Pavlík, Urbančoková, Karpjaková  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

Uznesenie bolo schválené.  

 

Bod č. 5.: Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja Obce Kvakovce na roky 2024 - 2030 

Starosta obce informoval, že je pripravený Plán rozvoja Obce Kvakovce na obdobie 2024 – 2030 obsahuje 
všetky pripravované aktivity, ktoré obec plánuje. Terajší plán, ktorý má obec schválený je do konca roka 2023. 
Je potrebné to mať aktualizované a nové, lebo je to strategický dokument a pri rôznych výzvach je potrebné to 
mať.  
 
Poslanci súhlasili s návrhom, preto starosta obce prečítal Návrh na uznesenie v tomto znení:  
 
Obecné zastupiteľstvo v obci Kvakovce schvaľuje Plán rozvoja obce Kvakovce na obodbie 2024 – 2030. Plán 
tvorí prílohu uznesenia.  
 

Hlasovanie č. 4.:  
ZA:  Tutková, Košalko, Pavlík, Urbančoková, Karpjaková  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

Uznesenie bolo schválené.  
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Bod č. 6.: Zberný dvor v Obci Kvakovce 

Starosta obce informoval poslancov, že v rámci Integroganej územnej stratégie by mali obce v okolí Domaše 

získať financie na riešenie odpadového hospodárstva v rekreačných oblastiach. Do projektu sú zapojené všetky 

obce v okolí Domaše, uskutočnilo sa k tomu stretnutie, starosta obce koordinoval jednotlivé aktivity vo 

všetkých obciach, aby systém riešenia odpadu mal nejakú základnú logiku. Obce by mali vybudovať zberné 

dvory a nakúpiť potrebnú komunálnu techniku. Preto je potrebné vyriešiť, kde by sme v obci umiestnili zberný 

dvor.  

 

Jana URBANČOKOVÁ – navrhla, aby sa našla lokalita, ktorá by bola na okraji a najmenej zasahovala do života 

v obci.  

 

Ing. René PAVLÍK – súhlasí s tým, že to treba umiestniť tak, aby to bolo niekde v priemyselnej časti. Treba 

pouvažovať aj na Domaši, či by nebolo dobré nájsť niekde miesto.  

 

Bc. Andrea TUTKOVÁ – uviedla, že treba pouvažovať, či to nebude vhodné urobiť na konci ulici Vimberská, tam 

má obec pozemok, alebo nájsť pozemok niekde inde.  

 

Starosta pripomienky zhrnul tak, že všetci prítomní sú za to, aby obec mala a postavila zberný dvor, preto 

navrhol uznesenie v tomto znení:  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje:  

a) Projektový zámer na výstavbu zberného dvora v Obci Kvakovce 

b) Výber vhodného miesta je na uvážení starostu obce, resp. zástupkyne starostu obce, resp. na základe 

odporúčania poslancov obecného zastupiteľstvo, alebo občanov.  

c) Prípravu projektovej dokumentácie na výstavbu zberného dvora.  

d) Zapojenie sa Obce Kvakovce do výziev na poskytnutie nenávratných finančných príspevkov poskytnutých na 

výstavbu zberného dvora a na nákup komunálnej techniky.  

e) Spolufinancovanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok v nevyhnutnej miere podľa vyhlásených výziev.   

 

Hlasovanie č. 5.:  
ZA:  Tutková, Košalko, Pavlík, Urbančoková, Karpjaková  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

Uznesenie bolo schválené.  

  

Bod č. 7.: Rôzne  

 

A.: Úpravy rozpočtu Obce Kvakovce na rok 2023 

 

Starosta informoval, že účtovná spoločnosť Úradovňa plus s.r.o. pripravila návrh zmien rozpočtu na rok 2023. 

V tejto oblasti konzultovali s hlavným kontrolórom obce.  

 

Ing. Ján TIRPÁK – hlavný kontrolór uviedol, že návrhy odzrkadľujú vývoj v obci a čím sú podrobnejšie, tým je to 

lepšie.  



Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Kvakovciach 

6. decembra 2023 

 

Strana 5 z 7 
 

 

 

Keďže medzi poslancami bol všeobecný súhlas, starosta obce prečítal Návrh na uznesenie v tomto znení:  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje úpravy rozpočtu obce Kvakovce na rok 2023, ktoré spracovali zástupcovia 
spoločnosti Úradovňa plus s.r.o., t.j. Ing. Janka Mariňáková a Ing. Zuzana Kuchárová,  ktorá spracováva 
účtovníctvo pre obec Kvakovce. Úpravy rozpočtu tvoria prílohu uznesenia.  
 

Hlasovanie č. 6.:  
ZA:  Tutková, Košalko, Pavlík, Urbančoková, Karpjaková  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

Uznesenie bolo schválené. Úpravy rozpočtu boli schválené.  

 

B.: Úpravy rozpočtu Obce Kvakovce do budúcnosti  

 

Starosta informoval, že podľa odporúčaní účtovnej firmy by bolo vhodné zjednodušiť zmeny rozpočtu, aby to 

nebolo také byrokratické, lebo je to účtovná záležitosť.  

 

Ing. Ján TIRPÁK – je bežnou praxou, že obce a mestá to majú upravené tak, že sa zmeny vykonávajú aj bez 

súhlasu zastupiteľstva, aby výdaje neprekročili príjmy.  

 

Keďže poslanci súhlasili s tým, aby sa tento proces zjednodušil, starosta obce prečítal Návrh na uznesenie 

v tomto znení:  

 

Obecné zastupiteľstvo  splnomocňuje starostu obce na úpravy rozpočtu obce bez súhlasu obecného 

zastupiteľstva medzi jednotlivými položkami podľa návrhu účtovnej firmy vykonávajúcej účtovníctvo pre Obec 

Kvakovce s tým, aby výdavky nepresiahli príjmy. Každú takúto úpravu je potrebné oznámiť hlavnému 

kontrolórovi obce.  

 

Hlasovanie č. 7.:  
ZA:  Tutková, Košalko, Pavlík, Urbančoková, Karpjaková  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

Uznesenie bolo schválené. 

 

C.: Dotácia z Envirofondu 

 

Starosta informoval, že obec získala dotáciu z Enviromentálneho fondu na kúpu ramenového nosiča 

kontajnerov. To znamená, že budeme vedieť občanom pristaviť vlastné veľkokapacitné kontajnery a vyvážať 

odpad z nich. To isté platí aj pre cintorín. Poslanci súhlasili s návrhom, preto starosta obce prečítal Návrh na 

uznesenie v tomto znení:  
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Obecné zastupiteľstvo schvaľuje:  

a) zapojenie sa Obce Kvakovce do všetkých výziev vyhlásených Enviromentálnym fondom v roku 2023 vrátane 

potrebného spolufinancovania.  

b) zapojenie sa Obce Kvakovce do všetkých výziev vyhlásených Enviromentálnym fondom vrátane potrebného 

spolufinancovania podľa uváženia starostu obce, resp. zástupkyne starostu obce, resp. podľa odporúčaní 

poslancov obecného zastupiteľstva, pracovníkov obce a hlavného kontrolóra obce.  

 

Hlasovanie č. 8.:  
ZA:  Tutková, Košalko, Pavlík, Urbančoková, Karpjaková  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

Uznesenie bolo schválené. 

 

D.: Preplatenie dovolenky 

Starosta obce informoval, že má nevyčerpanú dovolenku a požiadal o jej preplatenie. Poslanci súhlasili 

s preplatením, preto starosta obce prečítal Návrh na uznesenie v tomto znení:  

 

Obecné zastupiteľstvo Schvaľuje preplatenie nevyčerpanej dovolenky pre starostu obce Kvakovce.  
 

Hlasovanie č. 9.:  
ZA:  Tutková, Košalko, Pavlík, Karpjaková  
Proti: 0 
Zdržal sa: Urbančoková, 
 

Uznesenie bolo schválené. 

 

E.: Prehodnotenie členstva v organizáciách 

Starosta obce informoval poslancov, že obec je členom vo viacerých združeniach a organizáciách a treba to 

prehodnotiť, lebo tam obec platí členské. Navrhol, že to chce prehodnotiť, s čím poslanci súhlasili, preto 

prečítal Návrh na uznesenie v tomto znení:  

 

Obecné zastupiteľstvo splnomocňuje starostu obce, aby prehodnotil členstvo Obce Kvakovce v jednotlivých 

združeniach, ktorých je Obec Kvakovce členom a v prípade, že sa mu bude takéto členstvo javiť ako nevýhodné, 

aby z takejto organizácie v mene Obce Kvakovce vystúpil.  

 
Hlasovanie č. 10.:  
ZA:  Tutková, Košalko, Pavlík, Urbančoková, Karpjaková  
Proti: 0 
Zdržal sa:  
 

Uznesenie bolo schválené. 
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Bod č. 8.: Diskusia  
 
V diskusii neodzneli žiadne príspevky.  
 

 
Bod č. 9.: Záver 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a rokovanie zastupiteľstva ukončil.  

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Katarína KARPJAKOVÁ             Jana URBANČOKOVÁ                  Mgr. Martina PERHÁČOVÁ       

overovateľ                          overovateľ                       zapisovateľka 


